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Abstract (en)
The ski binding has a fixture plate (1) to which are fixed attachments (2,3) for the toe and heel of the ski-boot. Connections join the fixture plate to
the ski (10) by means of two spaced apart spacer pieces (7,8) holding the fixture plate apart from the ski's upper surface (9). The fixture plate is
movably mounted near the first spacer piece by means of a movable bearing (4,5). The second spacer piece is linked to the ski and fixture plate at a
flexurally rigid fixture part (11).

Abstract (de)
Eine Skibindung mit einer Befestigungsplatte (1), an welcher Halteeinrichtungen (2,3) für die Schuhspitze und die Schuhferse befestigt sind, und
mit zwei Abstandhaltern (7,8), welche die Befestigungsplatte (1) im Abstand zur Skioberfläche (9) halten, wobei die Abstandhalter über drei Gelenke
(4,5,6) und eine biegesteife Befestigungsstelle (11) mit der Befestigungsplatte (1) und dem Ski (10) verbunden sind. <IMAGE>
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